
 

 

 

Generalforsamling i Danehofgarden 
9. Marts 2025 kl. 13.30  

4kløverskolen, Langemosevej 1, 5853 Ørbæk 

Indkaldelse og dagsorden  
Generalforsamlingen indledes med, at alle gardere spiller koncert. 

 

1. Valg af dirigent 

Pia Damkjær Pedersen er valgt som dirigent. 

 

2. Valg af stemmetællere (2 stk) 

Birk og Josef valgt som stemmetællere. 

 

3. Formandens beretning 

Formanden afgiver sin beretning.  

Strategi og vision er udsendt med indkaldelsen. Formandens beretning er vedhæftet som 

powerpoint. 

 

Efter beretningen er der følgende kommentarer fra deltagerne. 

 

Kommentar fra salen: 

Musik fylder ikke særlig meget i strategien, og jeg savner mere fokus på musikken og samarbejdet 

med undervisere. 

 

Svar bestyrelsen:  

Kenneth er blevet ansat og er med til at bygge et solidt fundament til at blive gardere. Vi har højere 

fokus på garderrejsen og et større samspil i garden mellem de erfarne og knap så erfarne 

gardere/aspiranter.  

Vi har fokus på en bedre præsentation af garderhuset og gardermiljøet i vores hus. Ligesom vi har 

øget fokus på at spille og øve. Vi arbejder også på at få indarbejdet en kultur, hvor der stilles højere 

krav til de unge menneskers engagement i garden. 

 

Kommentar fra salen:  

Der er for stor udskiftning i musikken og man bør have et fast holdepunkt i musikken, så garderne 

kan blive rigtigt gode til deres repertoire. 

 

Svar fra bestyrelsen:  

Kenneth om-arrangere numre så de lyder bedre i den sammensætning og niveau der er pt. i garden. 

Det gør det nemmere at spille i en tid hvor der er knap så mange gardere. 

 

 



 

Kommentar fra salen:  

Bliver musik og fis i garderhuset? 

 

Svar fra bestyrelsen:  

Det bliver på en skole. 

 

Kommentar fra salen:  

Der er et ønske om bedre kommunikation fra bestyrelsen til forældrene. Der bør feks. holdes 

uniformssyn med faste intervaller. 

 

Svar fra bestyrelsen:  

Bestyrelsen arbejder med bedre kommunikation til forældre i form af bedre foldere/pjecer.  

Man kan altid tage fat i Bettina, hvis der er brug for at bytte uniform. Joggingdragt kan altid byttes 

hos et bestyrelsesmedlem. 

 

Kommentar fra salen:  

At dele garderhuset er ikke nødvendigvis en dårlig ting. Det kan feks. afføde opgradering af huset. 

Feks. nye gulvtæpper. 

 

Kommentar fra salen:  

Hvordan kan man støtte op om det musikalske. Vi vil gerne i højere grad have kontakt med 

underviserne, så man ved hvordan børnene skal understøttes når de øver derhjemme. 

 

Kommentar fra salen:  

Kulturen i DHG kan godt være indforstået og det kan være svært at komme ind udefra. Efterspørger 

overblik over opgaver som kan løses af forældre. 

 

Svar fra bestyrelsen:  

Vi planlægger at afholde interviews med nye forældre så vi kan få fokus på kommunikationen med 

de nye forældre. 

 

4. Kassererens regnskab, som godkendes. 

Jon introducerer Jette, som i egenskab af revisor gennemgår regnskabet. 

Regnskabet er vedlagt. 

  

Kommentar fra salen:  

Hvor meget er tilskuddet faldet? 

 

Svar fra bestyrelsen:  

Det faste tilskud  er faldet 65.000,-. Tilskud pr. medlem fortsat det samme. 

 

Kommentar fra salen:  

Det  præsenterede underskud er altså en konsekvens af reduktion af driftstilskuddet fra kommunen. 

 

Svar fra bestyrelsen:  

Ja. 

 



 

 

Regnskabet er godkendt. 

 

5. Vedtægtsændringer 

● Ingen forslag fra bestyrelsen jf. vedtægtens §16. 

● Ingen forslag fra medlemmer jf. vedtægtens §15.  

 

6. Afholdelse af valg 

Formand i bestyrelsen - på valg: 

● Pia Damkjær Pedersen er genvalgt som formand 

 

 2 bestyrelsesmedlemmer - på valg: 

● Søren Hansen er genvalgt som bestyrelsesmedlem 

● Anna Faurholt er genvalgt som bestyrelsesmedlem 

 

2 bestyrelsessuppleanter - på valg: 

Bestyrelsen indleder med at fortælle at der er et ønske fra bestyrelsen om at suppleanterne i højere 

grad inddrages i bestyrelsesarbejdet for at få indsigt i hvad det vil sige at sidde i bestyrelsen.  

Der er 3 kandidater til suppleantposterne og der afholdes derfor valg.  

 Efter afstemningen er følgende valgt som suppleant i prioriteret rækkefølge. 

1. Laura Hedegaard Holm 

2. Maria Østergaard Andersen 

Garderrepræsentant over 13 år - på valg: 

● Zelda Marie Damkjær Pedersen  er genvalgt 

3 garderrepræsentant suppleanter - på valg: 

Følgende er valgt i prioriteret rækkefølge: 

1. Gro Bjåstad 

2. Nicklas Haugaard 

3. Birk Hedam 

1. revisor - på valg: 

● Lena Stolzenbach er genvalgt 

2. revisor - på valg 

● Martin Haugaard er valgt 

Revisorsuppleant - på valg 

● Birgitte Uldbjerg Møller  er genvalgt 

 

7. Valg til garderråd - afholdes af garderne 

 



 

Garderrådet består af 5 gardere over 13 år. De to garderrepræsentanter er direkte indvalgt. 

● Birk Hedam  er valgt til garderrådet.  

●  

8. Fastsættelse af kontingenter 

Bestyrelsen foreslår et uændret kontingent på 360 kr pr. mdr. for A-medlemmer.  

Øvrige kontingenter fastlægges jf. vedtægtens §3.  

 

Kontingentet er vedtaget. 

 

9. Evt. 

Alt kan drøftes, intet kan besluttes 

Kommentar fra salen:  

Der er blevet valgt at garderne har bukser. Vi har stadig nederdel og støvler liggende. Hvad skal der 

ske med dem? 

 Kommentar fra bestyrelsen:  

Vi kommer med en udmelding snarest. 

 

Generalforsamlingen er lukket. 

 


